
Schůzce školské rady ze dne 17.10.2016 

Složení: Kokeš, Dvořáková, Zima, Lakronová, Krupička, Jadrná, Halámková, Žampová 

 

1) Výroční zpráva  

77% odborná kvalifikace pedagogů, postupně si jej doplňují, průměrný věk pedagogického sboru je 

42 let. Stále probíhá školení pracovníků s interaktivními tabulemi (AV media) 

Počet dětí zapsaných do prvních tříd 2016 je 76 

Hodnocení činnosti, akcí pro děti, aktivity školního klubu. 

Zpráva výchovné poradkyně 

Mimoškolní aktivity: 

- Vědomostní 

- Sportovní 

- Umělecké 

V tomto roce žáci obdrželi řadu 1. míst v obvodních olympiádách 

Rozvojový program 2015 a 2016 

33 dětí cizinci, velké množství dětí s dvojím občanstvím, řada dětí má občanství české, ale doma 

mluví jiným jazykem.  

Výměna oken v celé budově dokončena 

Výroční zpráva schválena 

2) Asistenti žáků- problémy s jejich financováním a požadavkem státu na jejich vzdělání a 

platové zařazení. Úroveň zaměstnanců je třeba zlepšit 

3) Zákaz používání zmizíkovacích per – žák přepsal výsledky testu 

4) Výuka od 9:00 hod. – školská rada reaguje na podněty rodičů o posunu první vyučovací 

hodiny, uskuteční podrobný průzkum. Ředitelka by musela řešit pronájem další tělocvičny, 

aby se mohl uvolnit rozvrh.  

5) Jídelna – projekt výstavby nové jídelny je zastaven, architekt odstoupil. Školská rada se 

usnesla, že nevyhovující jídelna je zásadním provozním problémem celé školy a bude  za 

školu jednat s MČ Prahy 2 o dalším postupu, případných jiných variantách řešení.  

Příští schůzce školské rady proběhne 16.1.2017 ve 14:30 hod. 

 

Za školskou radu 

 

Antonín Kokeš 

 


